
Bijlage 1: mail van GEANONIMISEERD aan GEANONIMISEERD 
(bestuur buurtvereniging) en de reactie van GEANONIMISEERD aan 
GEANONIMISEERD van Plaatselijk Belang (aug. 2018)

---------- Forwarded message ---------
Van: GEANONIMISEERD <mailadresweggelaten ivm privacy>
Date: za 25 aug. 2018 om 17:06
Subject: Re: Vergunningsaanvraag Schoterlandseweg 24
To: < GEANONIMISEERD mailadresweggelaten ivm privacy >, GEANONIMISEERD < 
mailadresweggelaten ivm privacy >

Goedemiddag,

Bedankt voor uw reactie. We maken graag gebruik van uw aanbod om met u in gesprek 
te gaan wat betreft uw plannen.
Zaterdag 22 sept. past het u dan overdag? 
GEANONIMISEERD heb ik ook in deze mail meegenomen, zodat we gemakkelijker met 
elkaar een datum kunnen plannen.

Ik heb uw reactie doorgestuurd naar andere  geinteresseerde buurtbewoners, zodat ook 
zij op de hoogte zijn.

Met vriendelijke groet,

GEANONIMISEERD

------------------------------

Op za 11 aug. 2018 om 22:11 schreef GEANONIMISEERD < mailadresweggelaten ivm 
privacy >:
Geachte GEANONIMISEERD, 

Afgelopen maandag ontving ik uw brief en ik begreep dat u afgelopen dinsdag 
telefonisch contact heeft gezocht. Hiernaast heeft ook GEANONIMISEERD van 
Plaatselijk Belang afgelopen woensdag, mede namens u, gebeld. In dat gesprek 
hebben wij afgesproken dat ik via een e-mail zou reageren naar u beiden. 
In uw brief vraagt u of wij onze plannen inzake de verbouwing op de Schoterlandseweg 
24 willen toelichten in een informatiebijeenkomst. Uiteraard is dit mogelijk, maar het lijkt 
mij en de GEANONIMISEERD zinvoller om dit met een aantal afgevaardigden te  
bespreken. Wij vermoeden namelijk dat er een verkeerd beeld is ontstaan, op basis 
waarvan er momenteel vragen leven in de buurt. Het voorstel van GEANONIMISEERD 
en mij is dan ook dat we een gesprek plannen met u en GEANONIMISEERD, en twee 
personen vanuit ons initiatief. Hiervoor zal naast mij onze voorzitter 
GEANONIMISEERD aansluiten. Op korte termijn een afspraak plannen is in verband 
met de vakanties van GEANONIMISEERD en mijzelf niet mogelijk, omdat het geval wil 
dat onze vakanties na elkaar vallen. Hierdoor kunnen wij pas over ongeveer een maand 
een afspraak maken voor dit gesprek, dit zou bijvoorbeeld kunnen op zaterdag 22 
september. 



Ik kan me voorstellen dat bovenstaande termijn langer is dan dat u in gedachten heeft 
en dat u nu graag alvast informatie wilt hebben over wat de plannen zijn met de 
bouwaanvraag. GEANONIMISEERD vroeg mij bijvoorbeeld naar de doelgroep. Om 
hieraan tegemoet te komen wil ik u hieronder vast schriftelijk informeren over onze 
plannen. 

De reden dat wij een bouwvergunning hebben aangevraagd, is dat we met een groep 
mensen gezamenlijk een Zorghuis willen opstarten. Dit is één woning met meerdere 
appartementen, met als doel via een gevarieerde groep bewoners, waarbinnen ook 
mantelzorgers, zorg te kunnen verlenen aan hen die dat nodig hebben. Hierbij kunt u 
denken aan ouderen of andere hulpbehoevenden die er volledig kunnen wonen, of er 
tijdelijk verblijven zolang dat nodig is. Door deze manier van samenwonen en de 
mogelijkheden van het huis, wordt het voor deze mensen mogelijk om veel langer in 
hun eigen woonomgeving te blijven wonen en wordt het moment dat iemand in een 
verzorgingstehuis dient te worden opgenomen zo lang mogelijk uitgesteld. De kwaliteit 
van leven wordt hierdoor sterk vergroot, net als de kwaliteit van de (sociale) zorg. 
Mede door de bezuinigingen in de landelijke politiek is het voor veel 
verzorgingstehuizen niet mogelijk om kwalitatief die zorg te bieden aan hun bewoners 
die ze zouden willen geven. Hiernaast wordt door de overheid nieuwe vormen van 
wonen gestimuleerd, waarmee ouderen langer thuis kunnen blijven wonen. Om hierop 
in te spelen hebben wij dit initiatief opgestart. Dit initiatief is in goed overleg met de 
gemeente Heerenveen tot stand gekomen en vormgegeven en voldoet aan alle 
omgevingseisen. We willen de huidige boerderij op een passende wijze verbouwen. 
Hierbij blijft de huidige landelijke uitstraling bestaan en is er bijvoorbeeld ook aandacht 
besteedt aan voldoende parkeerplekken en groen op het terrein. Hiernaast willen we dit 
project op een duurzame wijze realiseren waardoor de woning zoveel mogelijk 
energieneutraal zal zijn.

Dit project is een eigen initiatief, dat is ontstaan vanuit het idee om in de samenleving 
op eigen wijze meer zorg voor elkaar te dragen. Zoals hiervoor aangegeven worden dit 
soort initiatieven door de Nederlandse overheid gestimuleerd. Het langer zelfstandig 
wonen en het verlenen van mantelzorg aan elkaar is passend in de landelijke visie en 
komt op steeds meer plaatsen naar voren. 

Ik hoop dat hiermee uw vragen voldoende zijn beantwoord. Zoals ik ook in het 
telefoongesprek met GEANONIMISEERD heb aangegeven gaat het om een particulier 
initiatief waarbij we een boerderij aan de Schoterlandseweg 24 in Oudehorne willen 
verbouwen tot een zorghuis. Het huis is mijn eigendom, en ik ben de opdrachtgever 
samen met een aantal andere initiatiefnemers. De verbouwing voldoet aan alle 
voorwaarden en is in goed overleg met de gemeente tot stand gekomen. Het is een 
lokaal en kleinschalig initiatief en er is geen reden om aan te nemen dat ons project een 
negatieve invloed zal hebben op de buurt, of op Oude- en Nieuwehorne.
Graag horen we van u wanneer u af zou kunnen spreken, als er nog vragen over zijn 
gebleven. Voor ons is dat in ieder geval mogelijk op 22 september.

Met vriendelijke groeten, 

GEANONIMISEERD



Bijlage 2: mail van GEANONIMISEERD aan de wijkmanager 
GEANONIMISEERD en aan GEANONIMISEERD, beide gemeente 
Heerenveen (sept. 2018)

---------- Forwarded message ---------
Van: GEANONIMISEERD < mailadresweggelaten ivm privacy >
Date: di 25 sep. 2018 om 12:31
Subject: Schoterlandseweg 24 - terugkoppeling gesprek
To: < GEANONIMISEERD mailadresweggelaten ivm privacy >
Cc: GEANONIMISEERD < mailadresweggelaten ivm privacy >

Geachte GEANONIMISEERD,
 
Zoals telefonisch ook besproken hierbij nog mijn terugkoppeling van de bespreking die 
GEANONIMISEERD en ik donderdagavond jl. hadden met GEANONIMISEERD van de 
buurtvereniging en GEANONIMISEERD van Plaatselijk Belang. 
 
In het gesprek hebben we toegelicht dat ons huis niet een professionele instelling zoals 
een bejaardentehuis of een verzorgingstehuis zal worden, maar een woonhuis met een 
zorgfunctie.
 
We hebben aangegeven dat het plan om de woonboerderij te verbouwen is 
voortgekomen uit de groeiende behoefte in de maatschappij aan nieuwe 
samenwoonvormen. Doordat onder andere de maatschappij individualiseert en er 
steeds minder middelen in de zorg zijn, neemt het sociaal isolement bij ouderen en ook 
bij jongere mensen met een zorgbehoefte toe. Mensen zijn vanuit het huidige 
overheidsbeleid steeds meer aangewezen op mantelzorg uit de eigen omgeving. Wij 
willen met het Zorghuis op die behoefte inspringen. In het Zorghuis dat wij willen 
bouwen verlenen de bewoners van een gemengde groep elkaar mantelzorg als dat 
nodig is, zodat mensen die zorg nodig hebben langer dan normaal in de eigen 
vertrouwde omgeving kunnen blijven wonen. En dergelijke nieuwe samenwoonvorm is 
iets wat de overheid ook steeds meer stimuleert.
 
We hebben in het gesprek vertelt dat het een particulier initiatief is en dat er dus geen 
open inschrijving voor bewoners zal zijn; de bewoners zijn personen die zich graag voor 
dit initiatief willen inzetten en graag willen samenwonen met elkaar. 
 
We hebben ook aangegeven dat er geen overlast te verwachten is van verkeer of 
geparkeerde auto’s en dat de gemeente ook goed meekijkt naar het belang van de 
omwonenden.
 
We hebben onze plannen goed kunnen toelichten en hopelijk ook de bezwaren of 
misverstanden kunnen wegnemen. We hebben tenslotte aangegeven dat als er nog 
vragen zijn, die natuurlijk nog gesteld kunnen worden.

Met vriendelijke groet,

GEANONIMISEERD




